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Saksliste 
 
 

Sak nr. Sakstittel Arkivsak nr Gradering 

047/18 Tilskuddsfond for oppkjøring av skiløyper i 
Meldal 

18/2453  
 

048/18 Rapport - Finansielle omløpsmidler pr. 
30.06.2018 

18/2500  
 

049/18 Endring av adressenavn for Solemsveien 18/1436  
 

050/18 Refererte skriv 18/2684  
 

 
 

Grunngitt spørsmål – Tannlegetjenesten i Meldal 

 

 

Møtet startet med orienteringene: 

- Informasjon om Pasient- og brukerombudets oppgaver og mandat v/Lone Auganes 

- Statusgjennomgang på salg/sanering/annen bruk og behov av kommunale boliger 

v/kommunalsjef LT Siri Eithun og seksjonsleder Drift Ola Wold 

- Etablering av Rosenvik Holding AS v/ordfører Are Hilstad 

- Kommunesammenslåing v/rådmann Petter Lindseth 
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047/18: Tilskuddsfond for oppkjøring av skiløyper i Meldal 
 

Kommunestyret 24.10.2018: 
 
KS- 047/18 Vedtak: 
 

1. Meldal kommune avsetter kr 100 000 fra disposisjonsfond til tilskuddsfond, 
øremerket løypekjøring i Meldal. 

2. Tilskuddsfondet bør disponeres innen utgangen av 2019. 
3. Meldal idrettsråd bes om å utarbeide en fordelingsnøkkel for tilskuddsordningen 

og angi tidsrommet den skal gjelde. 
4. Hovedutvalg helse, oppvekst og kultur får fullmakt til å godkjenne idrettsrådets 

fordelingsnøkkel og utbetale midlene. 

 
Behandling: 
Leder av Idrettsrådet Ola Bjørkøy fratrådte som inhabil. I hans fravær tiltrådte Atle Ingar 
Kjelstad. 
 
Endringsforslag fra Arbeiderpartiet vedr. pkt. 4: 
"Hovedutvalg helse, oppvekst og kultur får fullmakt til å godkjenne idrettsrådets 
fordelingsnøkkel og utbetale midlene." 
 
Votering: 
Pkt. 1 - 2 - 3       Enstemmig vedtatt 
Pkt. 4                  Endringsforslaget enstemmig vedtatt 
 

 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Meldal kommune avsetter kr 100 000 fra disposisjonsfond til tilskuddsfond, 
øremerket løypekjøring i Meldal. 

2. Tilskuddsfondet bør disponeres innen utgangen av 2019. 
3. Meldal idrettsråd bes om å utarbeide en fordelingsnøkkel for tilskuddsordningen 

og angi tidsrommet den skal gjelde. 
4. Rådmannen får fullmakt til å godkjenne idrettsrådets fordelingsnøkkel og 

utbetale midlene. 

 
 

048/18: Rapport - Finansielle omløpsmidler pr. 30.06.2018 

 

Kommunestyret 24.10.2018: 
 
KS- 048/18 Vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
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Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet 03.10.2018: 
 
FS- 056/18 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
 

 
 

 

049/18: Endring av adressenavn for Solemsveien 

 

Kommunestyret 24.10.2018: 
 
KS- 049/18 Vedtak: 
I medhold av lokal adresseforskrift med hjemmel i matrikkelforskriften § 59, jf. 
matrikkellova § 21, vedtar Meldal kommune at adressenavnet «Solemsveien» endres til 
«Solemsbakkan». 
 

 
Behandling: 
Hovedutvalg for LT sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Hovedutvalg for Landbruk og tekniske tjenester 17.10.2018: 
 
LT- 064/18 Vedtak: 
Hovedutvalg LT sitt forslag til vedtak: 

I medhold av lokal adresseforskrift med hjemmel i matrikkelforskriften § 59, jf. 
matrikkellova § 21, vedtar Meldal kommune at adressenavnet «Solemsveien» endres til 
«Solemsbakkan». 

 
 

 

050/18: Refererte skriv 

 

Kommunestyret 24.10.2018: 
 
KS- 050/18 Vedtak: 
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Referte skriv tatt til orientering 

 
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Refererte skriv tas til orientering 

 
 
 
 
 
 
 

Etter de ordinære vedtakssakene ble det tatt til behandling ett grunngitt spørsmål til 

ordføreren fra Odd Arild Svartbekk vedr. tannlegetjenesten i Meldal. Spørsmålet ble utsendt 

sammen med saksdokumentene. 

 

Grunngitt spørsmål 

Meldal kommunestyre 24.10.18 

 
Mange innbyggere har reagert på at det ikke lenger er en tannlegetjeneste i Meldal. De som 
prøver å bestille time hos Løkken tannklinikk, blir nå henvist til Orkdal Tannklinikk. Jeg har 
oppfattet det slik at såkalte prioriterte grupper fortsatt har et lokalt tilbud ved Løkken 
tannklinikk, men som altså ikke gjelder betalende pasienter.  
 
Kan ordføreren bekrefte at dette er situasjonen og gi utfyllende informasjon om dagens 
tannlegetilbud for oss meldalinger? Kan ordføreren svare på om det er tatt initiativ overfor 
fylkeskommunen for at vi meldalinger skal ha et fullverdig tannlegetilbud, slik vi har vært 
vant til? 
 
 
Jerpstad, 15.10.18 
 
Odd Arild Svartbekk 
Kommunestyrerepresentant, Arbeiderpartiet 
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Kommunestyret 24.10.18 
 

Svar på grunngitt spørsmål fra Odd Arild Svartbekk (AP) 
 
Representanten stiller gode spørsmål rundt tannlegetilbudet for oss i Meldal kommune. 
Endringene som er blitt gjort er ikke veldig godt informert om ut til befolkningen, og i likhet 
med representanten Svartbekk har også ordføreren fått mange spørsmål rundt dette fra 
innbyggere.  
 
For fire år siden ble det mobilisert en politisk innsats for å unngå at Løkken Tannklinikk ble 
nedlagt. Den gangen var det forslag fra fylkesrådmannen om nedleggelse. Heldigvis ble dette 
unngått da saken kom opp i fylkestinget. Fylkestingets vedtak fra 2014 innebærer riktignok 
at Løkken Tannklinikk fungerer som en biklinikk til Orkdal Tannklinikk, og det er effektene av 
dette vi nå har sett, med endret tilbud til våre innbyggere.  
 
Fylkeskommunen har ansvar for den offentlige tannhelsetjenesten, og det er 
Tannhelsetjenesteloven som regulerer Fylkeskommunens ansvar. Loven gir enkelte grupper 
av innbyggerne en rett til et regelmessig og oppsøkende tilbud. Dette gjelder: 
 
1. Barn og ungdom fra fødsel til og med året de fyller 18 år 
2. Psykisk utviklingshemmede i og utenfor institusjon 
3. Grupper av eldre, langtidssyke og uføre i institusjon og hjemmesykepleie 
4. Ungdom som fyller 19 eller 20 år i behandlingsåret 
5. Andre grupper som fylkeskommunen har vedtatt å prioritere 
 
I tillegg til de prioriterte oppgaver kan den offentlige tannhelsetjenesten yte tjenester til 
voksent betalende klientell etter fylkeskommunens bestemmelser.  
 
Med fylkestingets vedtak fra 2014 har de prioriterte grupper som har rett til et regelmessig 
tilbud fortsatt sitt tilbud lokalt her i Meldal. Betalende pasienter utenfor de prioriterte 
grupper får også tilbud fra Orkdal tannklinikk, men i praksis vil tilbudet ytes i hovedsak fra 
hovedklinikken på Orkanger. Det er for øvrig fritt behandlingsvalg og enhver kan velge 
hvilken tannklinikk – offentlig eller privat – en ønsker å bruke.  
 
Ordføreren har bedt fylkestannlegen redegjøre for tilbudet som ytes ved Løkken Tannklinikk 
nå etter at tidligere tannlege er pensjonert. Fylkestannlegen forteller da at det er satt opp en 
ambuleringsplan for Løkken tannklinikk som innebærer at den er betjent 2-3 dager i uken. 
Hver tirsdag og onsdag er klinikken betjent av en tannlege, en tannpleier og en 
tannhelsesekretær. Annenhver torsdag er klinikken betjent av tannlege 
m/tannhelsesekretær. 
 
Fylkestannlegen forsikrer om at alle voksne betalende pasienter som har hatt avtale med 
Løkken tannklinikk (innkalling en gang i året f.eks) blir fulgt opp og betjent av Orkdal 
tannklinikk, men det vedgås at det har vært noe forsinkelse her (for pasienter både i Orkdal 
og Meldal) og disse får nå tilsendt informasjonsbrev.  
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Informasjonen fra fylkestannlegen bekrefter at tilbudet til prioriterte grupper er uforandret 
og fortsatt vil bli betjent lokalt, men at ny klinikkstruktur medfører forandringer for voksne 
betalende pasienter.  
 
Ordføreren var i juni i møte med fylkestannlegen, sammen med overtannlege, verneombud 
og tidligere tannlege ved Løkken tannklinikk. Hensikten med møtet var å høre hvordan 
tilbudet nå tenkes løst, samt at vi som byggeier (den gang) ønsket dialog med leietaker om 
lokalene. Inntrykket fra møtet er at Fylkeskommunen nå er i en større kartleggingsfase etter 
sammenslåingen og at noen ny klinikkstruktur ikke er på trappene med det aller første. 
Kartleggingen innebærer også at de ser på hva som trengs å gjøres med de lokalitetene de 
har i dag, og det kom klart fram at dagens lokaler på Løkken har en del mangler. 
Fylkestannlegen er kjent med Meldal kommunes planer for nytt helsehus og har bedt om å 
bli holdt orientert om framdriften her.  
 
Utover dette har ikke ordføreren lagt noen stor politisk innsats i å gjøre om vedtaket fra 
2014 for å sikre et mer fullverdig lokalt tilbud for tannlegetjenester i Meldal. I likhet med 
legevakt og andre helsetilbud ser vi at det er vanskelig å ha små «enmannsklinikker», så 
ordføreren har hatt størst fokus på at tilbudet til de prioriterte grupper blir ivaretatt. 
Kommunestyret har videre vært opptatt av at leieavtalen med fylkeskommunen skal 
videreføres under ny eier av skolebygningene, og dette er ivaretatt på en god måte.  
 
Informasjonen ut til innbyggerne har så langt vært mangelfull, så mange av våre innbyggere 
har kanskje også trodd at tilbudet er dårligere enn det faktisk er. Jeg oppfatter nå at 
informasjonen om tilbudet bedres. Samtidig vil denne redegjørelsen i kommunestyret 
forhåpentligvis være oppklarende for oss alle som ombud for innbyggerne i Meldal, og jeg vil 
derfor takke representanten Svartbekk for å ha satt temaet på agendaen.  
 
 
24.10.18 
 
Are Hilstad 
Ordfører   
 


